
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/25-01/6 

URBROJ: 2182-10-01-25-3 

Knin,  1. travnja 2025.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 42. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 1. travnja 2025. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s početkom  

u 16:30 sati.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Nikola Bajić  

2. Marjan Blažević 

3. Tomislav Čolak 

4. Ante Dujić 

5. Veselin Đujić 

6. Nino Grabić  

7. Davor Ilić 

8. Mario Krišto 

9. Slavko Krvavica 

10. Ana Marić 

11. Spomenka Martić 

12. Dragan Miličević 

13. Gordana Sarić 

14. Gabrijela Šimić,  
 

da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

Na sjednici nije bila vijećnica Vedrana Požar, koja je opravdala svoj izostanak.  

 

Usvajanje zapisnika 

 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić se pozvala na povredu članka 99. stavka 7. Poslovnika 

Gradskog vijeća Grada Knina, koji propisuje da se prije prelaska na dnevni red usvaja zapisnik s 

prethodne sjednice te je pitala kada se planira usvojiti zapisnik s 39. sjednice Vijeća. 
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Predsjednik je rekao da je zbog obimnosti rasprave, zapisnik još u izradi i da se nada da će 

ga vijećnici moći usvajati na sljedećoj sjednici.  

 Potpredsjednica Vijeća Ana Marić se nakon toga pozvala na povredu članka 123. stavka 1. 

navedenog Poslovnika, koji propisuje da svaki vijećnik ima pravo na početku sjednice iznijeti 

primjedbe na zapisnik s prethodne sjednice. Pitala je kada se misli da vijećnici iznesu primjedbe na 

zapisnik s 39. sjednice i da se usvoji taj zapisnik, s obzirom na predstojeće raspisivanje lokalnih 

izbora. Rekla je da to znači da se taj zapisnik uopće ne misli staviti na usvajanje, odnosno da se 

želi prešutjeti svim građanima grada Knina zapisnik i usvojeni zaključak i tražila je da se ova 

sjednica prekine dok se ne steknu uvjeti za njezino održavanje sukladno Poslovniku. 

Predsjednik je rekao da će kao i svi do sada, i taj zapisnik biti objavljen na službenoj 

stranici Grada Knina.  

 Vijećnik Nino Grabić je rekao da nije dostavljen navedeni zapisnik, ali da je dostavljena  

dopuna dnevnog reda s točkom koja se tiče tog zapisnika  i da je to krajnje neprofesionalno. Dalje 

je rekao da ima primjedbu na zapisnik sa 40. sjednice i da traži da se izvrši izmjena ili dopuna 

dijela koji se odnosi na odgovor gradonačelnika na njegovo vijećničko pitanje u svezi radova na 

Dinarinom igralištu jer nije spomenuta srž odgovora gradonačelnika. Citirao je odgovor 

gradonačelnika: „Nisu sve aktivnosti bile po redu, nego su se razvukle kroz čak dvije godine. Ja 

bih najsretniji bio da smo mi imali 350.000 eura na početku, raspisali otvoreni natječaj kroz 

postupak javne nabave pa bi se javio bilo tko iz cijele Hrvatske ili Europe i odradili, ali nismo 

imali. Znači, mi smo radili parcijalno kako smo imali sredstava, kako vidimo da možemo izdvojiti 

sredstava, mi smo ih izdvajali pa je napravljen parking, pa je dignuta zemlja pa je dovezena nova 

zemlja pa su napravljeni drenažni kanali pa su stavljene cijevi. Sve je po fazama rađeno, to vidite 

po računima koje možete sve vidjeti.“ Vijećnik Grabić je rekao da je upao gradonačelniku u riječ 

rekavši: „i svaka faza jedan račun“, a  da je gradonačelnik rekao: „znam da bi vama bilo bolje da vi 

to ne vidite“. Dalje je rekao da u zapisniku uopće nije obuhvaćena srž ni pitanja niti odgovora i da 

je srž gradonačelnikovog odgovora bilo to da je nešto što je trebalo biti predmet otvorene javne 

nabave on rastrančirao po stavkama i svaku stavku platio bez javne nabave. Rekao je da ne zna 

razumiju li i shvaćaju li vijećnici riječi koje je rekao i što se tu zapravo dogodilo te je tražio 

ispravku i dopunu zapisnika i da se bez toga zapisnik ne prihvati.  

Predsjednik je rekao da se svaka sjednica prenosi na youtube i da je tamo dokumentirano 

sve što je netko rekao te da je do sada više puta rečeno da se prema Poslovniku Gradskog vijeća  

radi skraćeni zapisnik koji se i  usvaja te je dodao da će se snimka još jednom preslušati i izvršiti 

tražena dopuna zapisnika. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da je bit zapisnika da se u njega unese i srž pitanja i srž 

odgovora tako kako jest te je dodao da nije primijetio da se piše skraćeno kada se elaboriraju 

uspjesi gradonačelnika i da se iz zapisnika izbacuje ono što ne odgovara gradonačelniku.  

 

Zapisnik s 40. sjednice Gradskog vijeća usvojen je većinom glasova, 8 „za“ i 6 „protiv“ 

(Klub vijećnika HDZ-a i Čolak). 

 

 

Utvrđivanje dnevnog reda 

 

Klub vijećnika HDZ-a je zbog dopune dnevnog reda tražio stanku.   

Sjednica je nastavljena u 17:00 sati.  

 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je u ime oporbenih vijećnika Gradskog vijeća Grada 

Knina pozvala vijećnika nezavisne liste i vijećnika SDSS-a da barem jednom i to na kraju ovoga 

mandata pokažu da imaju obraza i da ne podrže ovakvo sramotno ponašanje gradonačelnika i 

predsjednika. Također, pozvala je predsjednika, da koliko je to moguće, časno privede ovaj svoj 

mandat kraju, ne čineći nešto zbog čega će se možda u budućnosti crvenjeti pred svojim 

sugrađanima. Rekla je da su izričito protiv ove predložene dopune dnevnog reda kojim se želi 
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staviti izvan snage zaključak koji je usvojen na 39. tematskoj sjednici Vijeća, te je citirala tekst 

zaključka. Dodala je da se silom želi staviti izvan snage navedeni zaključak jer vlast nije u stanju 

provesti isti zbog kaotičnog stanja gradskog proračuna te je rekla da oporbeni vijećnici ne žele 

sudjelovati u daljnjem radu i da napuštaju sjednicu.  

 

Sjednicu su napustili Klub vijećnika HDZ-a i vijećnik Tomislav Čolak, nazočno na sjednici 

8 vijećnika. 

 

 

Predložena dopuna dnevnog reda s dvjema točkama:   

- Prijedlog Zaključka o stavljanju izvan snage Zaključka kojim se gradonačelniku Grada Knina 

nalaže potpisivanje Kolektivnog ugovora za zaposlene u Dječjem vrtiću CVRČAK Knin 

- Prijedlog Zaključka o usvajanju SMJERNICA za organizaciju i razvoj i sustava civilne zaštite 

na području Grada Knina za period 2025. – 2029. godina,   

usvojena je jednoglasno, nakon čega je također jednoglasno usvojen sljedeći 

 

 

D N E V N I      R E D 

 

 

1. Prijedlog Zaključka o stavljanju izvan snage Zaključka kojim se gradonačelniku Grada 

Knina nalaže potpisivanje Kolektivnog ugovora za zaposlene u Dječjem vrtiću CVRČAK 

Knin 

(Izvjestitelj:  Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

2. Prijedlog Zaključka o usvajanju SMJERNICA za organizaciju i razvoj sustava civilne 

zaštite na području Grada Knina za period 2025. – 2029. godina 

(Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika Grada Knina i načelnica Stožera 

civilne zaštite Grada Knina)      

3. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Narodne knjižnice Knin u Kninu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)                          

4.  Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Odluke o upisu djece u  Dječji 

vrtić CVRČAK Knin za pedagošku godinu 2025./2026. 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)       

5. Prijedlog Odluke o davanju na upravljanje i korištenje novog dječjeg vrtića 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                                imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

6. Prijedlog Odluke o darovanju opreme Dječjem vrtiću CVRČAK Knin 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                                imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

7. Prijedlog Zaključka o usvajanju Godišnje analize stanja u 2024. godini i godišnji plan 

razvoja sustava civilne zaštite na području grada Knina za 2025. godinu 

(Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika Grada Knina i načelnica Stožera 

civilne zaštite Grada Knina)      

8. Vijećnička pitanja 

_________________________________________________________ 
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Točka 1. 

Prijedlog Zaključka o stavljanju izvan snage Zaključka kojim se gradonačelniku  

Grada Knina nalaže potpisivanje Kolektivnog ugovora za zaposlene u  

Dječjem vrtiću CVRČAK Knin 

 

  Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u tekstu: gradonačelnik) je rekao da je na 

prošloj tematskoj sjednici koja je nazvana „Alarmantno stanje u Dječjem vrtiću Cvrčak Knin s 

posebnim osvrtom na nezadovoljstvo zaposlenika vrtića“ usvojen zaključak kojim se 

gradonačelniku Grada Knina nalaže potpisivanje kolektivnog ugovora za zaposlene u vrtiću.  Da se 

nakon te sjednice pristupilo detaljnoj analizi financijskih obveza koje bi Gradu Kninu donijelo 

potpisivanje tog kolektivnog ugovora. Naglasio je da je uz Dječji vrtić Cvrčak Knin, Grad Knin 

osnivač još pet gradskih ustanova i to: Kninskog muzeja Knin, Narodne knjižnice Knin, Pučkog 

otvorenog učilišta, Javne ustanove lokalne razvojne agencije i Javne vatrogasne postrojbe te da bi 

potpisivanjem kolektivnog ugovora za zaposlene u vrtiću i preuzimanjem obveze postupanja 

sukladno članku 51. Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju, Grad sebi stvorio obvezu 

jednakog postupanja prema ostalim navedenim gradskim ustanovama, kao i prema zaposlenima u 

gradskoj upravi. Dalje je rekao da bi za devet preostalih mjeseci u ovoj godini ta financijska 

obveza iznosila skoro 207.000 eura, a da bi u cijeloj sljedećoj godini taj iznos bio nešto malo 

manje od 280.000 eura i da Grad Knin u ovom trenutku nije u mogućnosti preuzeti takvu obvezu. 

Dodao je da Grad kontinuirano već sedam godina radi na poboljšanju materijalnih prava u vrtiću i 

da su plaće od 2018. godine do danas povećane za 170 %, odnosno da su plaće skoro 3 puta veće 

nego što su bile do 2017. godine. Dalje je rekao da Drniš, Šibenik, Vodice i Rogoznica također 

nemaju potpisane kolektivne ugovore, ali da se kod njih ne provode sindikalne akcije nego samo u 

Kninu gdje nije ista politička opcija kao u navedenim gradovima. Dodao je da je na spomenutoj 

tematskoj sjednici teza bila da se za zaposlenicima vrtića isplaćuju nezakonite plaće i da je on to 

demantirao činjenicom da je od strane Samostalnog sektora prosvjetne inspekcije nadležnog 

ministarstva potvrđeno da Grad plaće isplaćuje po zakonu, kao i činjenicom da je Vrhovni sud RH 

propisao da se na vrtić ne može primjenjivati članak 51. Zakona o predškolskom odgoju i 

obrazovanju ako nisu potpisnici temeljnog kolektivnog ugovora za zaposlenike u javnim službama 

na razini cijele države, i da to nije nijedan vrtić pa da se na njih ne primjenjuje proširena primjena 

važenja tog kolektivnog ugovora u smislu članka 194. Zakona o radu. Na kraju je konstatirao da ne 

postoji zakonska obveza primjene odredbi temeljnog kolektivnog ugovora na zaposlenike u javnim 

službama na zaposlenike našeg vrtića i predložio je donošenje predloženog zaključka. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Zaključak o stavljanju izvan snage Zaključka kojim se 

gradonačelniku Grada Knina nalaže potpisivanje Kolektivnog ugovora za zaposlene u Dječjem 

vrtiću CVRČAK Knin donesen jednoglasno i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 2. 

Prijedlog Zaključka o usvajanju SMJERNICA za organizaciju i razvoj sustava  

civilne zaštite na području Grada Knina za period 2025. – 2029. godina 

 

Umjesto zamjenice gradonačelnika Kristine Perić, koja je načelnica Stožera civilne zaštite 

Grada Knina o prijedlogu je izvijestio Ivo Jozinović, voditelj Odsjeka za komunalno, prometno i 

poljoprivredno redarstvo, civilnu zaštitu i zaštitu na radu u Upravnom odjelu za prostorno 

uređenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša. Rekao je da su vijećnici u 

materijalima dobili Smjernice koje se donose svake tri godine, da su iste obrazložene te da su u 

istima navedeni rokovi i nositelji istih. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 
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Prijedlog je prihvaćen te je Zaključak o usvajanju SMJERNICA za organizaciju i razvoj 

sustava civilne zaštite na području Grada Knina za period 2025. – 2029. godina, donesen 

jednoglasno i sastavni je dio Zapisnika.           

 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Narodne knjižnice Knin u Kninu 

  

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti navela je pravni temelj za donošenje predložene Odluke te je pojasnila da se  

predloženom izmjenom i dopunom Odluke mijenja članak 4. na način da prošire djelatnosti 

Knjižnice s audiovizualnom djelatnosti te izdavačkom, izložbenom i promotivnom djelatnosti. 

Dalje je rekla da je  početkom godine Knjižnici odobren projekt novog kina u staroj knjižnici 

ukupne vrijednosti 4.745 eura, koji će s 3.500 eura sufinancirati Ministarstvo kulture i medija, a da 

će preostala sredstva biti osigurana iz vlastitih sredstava Knjižnice te da su od navedenih sredstava 

nabavljeni profesionalni projektor i zidno platno i da je plan Knjižnice da s projekcijama krene u 

što skorije vrijeme odnosno da je prva projekcija već bila tijekom ožujka. Rekla je da je Grad, kao 

osnivač, bio dužan zatražiti prethodnu ocjenu sukladnosti akta o osnivanju sa zakonom te da je 

dana 28. veljače 2025. godine dobiveno rješenje Ministarstva kulture i medija kojim je utvrđeno da 

je predložena Odluka, u skladu s propisima kojima su uređuju ustanove te propisima kojima se 

uređuje knjižnična djelatnost i knjižnice. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Narodne 

knjižnice Knin u Kninu donesena jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 4. 

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Odluke o upisu djece  

u  Dječji vrtić CVRČAK Knin za pedagošku godinu 2025./2026. 

  

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti navela je pravni temelj za donošenje odluke o upisu djece u vrtić i rekla je da 

je Upravno vijeće vrtića donijelo zaključak o utvrđivanju prijedloga odluke o upisu djece u vrtić te 

da će se upisi provoditi u razdoblju od 2. do 15. lipnja ove godine, kada će se  zaprimat zahtjevi za 

nastavak korištenja usluga dječjeg vrtića, prijave za upis djece koja se prvi put upisuju u redovite 

programe i program male škole za koji će se upisi provoditi u mjesecu rujnu. Dodala je da će 

roditelji, skrbnici i udomitelji podnositi prijave elektroničkim putem, korištenjem aplikacije, a da 

će se zahtjevi za nastavak korištenja podnositi u skupini koju dijete pohađa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nemaju 

primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Zaključak o davanju suglasnosti na Prijedlog Odluke o upisu 

djece u  Dječji vrtić CVRČAK Knin za pedagošku godinu 2025./2026 donesen jednoglasno, i 

sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o davanju na upravljanje i korištenje novog dječjeg vrtića 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                                 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je rekao da su člankom 12. Zakona o predškolskom 

odgoju i obrazovanju propisani uvjeti za početak obavljanja djelatnosti dječjeg vrtića i da je kao 

jedan od uvjeta, osiguran prostor i oprema za trajno obavljanje djelatnosti. Dodao je da je izgradnja 
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novog vrtića u ulici 4. gardijske brigade pri kraju i da je nužno donijeti ovu odluku kako bi naš 

dječji vrtić prilikom podnošenja zahtjeva nadležnom tijelu Šibensko-kninske županije mogao 

priložiti dokaz da raspolaže objektom u kojem će obavljati djelatnost predškolskog odgoja.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju na upravljanje i korištenje novog dječjeg 

vrtića donesena jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 6. 

Prijedlog Odluke o darovanju opreme Dječjem vrtiću CVRČAK Knin 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                                 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša naveo je pravni temelj za donošenje predložene Odluke 

te je rekao da se ovom Odlukom predlaže darivanje opreme koju će Grad nabaviti u okviru 

uređenja dječjeg vrtića. Predložio je usvajanje ove Odluke kako bi prilikom podnošenja zahtjeva 

za početak rada, vrtić mogao priložiti dokaz o posjedovanju opreme koju propisuju državni 

pedagoški standardi. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o darovanju opreme Dječjem vrtiću CVRČAK Knin 

donesena jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 7. 

Prijedlog Zaključka o usvajanju Godišnje analize stanja u 2024. godini i godišnji plan 

razvoja sustava civilne zaštite na području grada Knina za 2025. godinu 

 

Ivo Jozinović, voditelj Odsjeka za komunalno, prometno i poljoprivredno redarstvo, civilnu 

zaštitu i zaštitu na radu u Upravnom odjelu za prostorno uređenje, komunalne, imovinskopravne 

poslove i zaštitu okoliša je naveo pravni temelj za usvajanje godišnje analize stanja i godišnjeg 

plana razvoja sustava civilizacije te je rekao da su stvoreni uvjeti da se isti  donese budući su 

detaljno analizirane sve sastavnice civilne zaštite i dodao je da na području Grada Knina taj dio 

aktivnosti vrlo dobro funkcionira. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Zaključak o usvajanju Godišnje analize stanja u 2024. godini i 

godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području grada Knina za 2025. godinu, donesen 

jednoglasno i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 8. 

Vijećnička pitanja 

 

Vijećničkih pitanja nije bilo. 

 

 

Sjednica je završena u 17:23. 

 

           ZAPISNIK  SASTAVILA                               PREDSJEDNIK 

           Tatjana Plavčić, mag. oec.                                          Dragan Miličević, mag. catech. 


